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Vragen van het lid Laçin (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht dat asbest is vrijgekomen uit een vrachtwagen 
(ingezonden 22 maart 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht over het afsluiten van de A4 tussen Hoogmade 
en Roelofarendsveen vanwege de verspreiding van een lading asbest?1 

Vraag 2
Welke regels gelden op basis van de huidige wet- en regelgeving voor het 
transport van asbest voor zowel particulieren als professionals? Deelt u de 
mening dat deze informatie moeilijk of niet te achterhalen is op de website 
van de rijksoverheid? 

Vraag 3
Voldeed het betreffende transport aan de geldende regelgeving? 

Vraag 4
Welke soort asbest is bij het ongeval op de A4 geconstateerd? Hoe lang heeft 
het geduurd voordat de omgeving asbestveilig of asbestvrij is verklaard? 

Vraag 5
Bent u van mening dat niet-luchtdoorlatende folie een afdoende verpakking is 
voor het vervoeren van verwijderde asbest?

1 Website NOS, 20 maart 2018 (https://nos.nl/artikel/2223500-snelweg-a4-weer-open-na-
opruimen-asbest-uit-vrachtwagen.html)
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